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Rada Imigrantów i Imigrantek 

 

Protokół z dziesiątego posiedzenia 

Rady Imigrantów i Imigrantek II kadencji 

w dniu 5 września 2019 roku, Gdańsk 

 

Obecni: 

 Członkowie i Członkinie Rady: Raisa Korycka, Lilia Antoniuk, Susana Izzetdinova, 
Andreas Hetzer, Karel Dolinski, Oksana Szatogo, Majed Tinawi, Khedi Alieva 

 
Nieobecni:  

 Członkowie i Członkinie Rady: Tatiana Gushchina, Valérian Collot, Julia Shavlovskaya, 
Aws Kinani, Natalia Kovalshyna, Natalia Malyk. 

 Joanna Krupadziorow – Inspektor ds. migracji i repatriacji, Wydział Rozwoju 
Społecznego, UMG. 

 
Program posiedzenia przedstawiał się następująco: 
 

1. Otwarcie X posiedzenia RIiI i przyjęcie porządku obrad.  
2. Sprawy bieżące:  

- podsumowanie wakacyjnych działań RIiI, 
- omówienie spotkania z Radą na rzecz Równego Traktowania, 
- omówienie dyżurów, 
- omówienie priorytetów działań Rady na kolejne 9 miesięcy, 
- omówienie spotkania z Panią Prezydent Aleksandrą Dulkiewicz, 
- omówienie planu dotyczącego odbycia spotkania z Dyrektorem WRS Grzegorzem 
Szczuką. 

3. Wolne wnioski i informacja.  
4. Zamknięcie X posiedzenia RIiI.  

 
Ad.1. Po powitaniu uczestników przez Karela Dolinskiego, rozpoczęto obrady 
 
Ad.2. Sprawy bieżące: 
- Członkowie i Członkinie Rady przedstawili swoje wakacyjne przemyślenia na temat funkcji 
oraz działania Rady. Wśród najważniejszych, wymienionych spostrzeżeń, zwrócono uwagę 
na brak jasności w zrozumieniu bezpośredniej funkcji Rady, brak ciągłości działań Rady, 
niejasności w kontaktach pomiędzy Urzędem Miejskim i Radą,  brak wiedzy na temat opinii 
władzy miejskiej w stosunku do Rady. Podczas spotkania pojawił się pomysł przekształcenia 
Rady w ciało analityczne, które na podstawie danych statystycznych, dostarczonych przez 
UM, prowadziłoby analizy. 
- Spotkanie z Radą na rzecz Równego traktowania wymaga ustalenia odpowiedniej daty. RIiI 
zaproponuje spotkanie w ciągu tygodnia, we wtorek, środę lub piątek. 
- Andreas Hetzer dołącza się do grona osób dyżurujących w dniu 12/09 (czwartek) w klubie 
Młodego Wrzeszczaka. Kolejne dyżury w 2019 roku odbędą się w dniach 17/10, 14/11 oraz 
19/12. 
- Rada jest zaniepokojona brakiem informacji na temat spotkania z Panią Prezydent i poprosi 
UM o informację na ten temat. 
 
Ad.3.  
- Khedi Alieva opowiedziała o sprawie sądowej, która jest związana z materiałem 
opublikowanym przez telewizję w 2016. Zwróciła uwagę na to, jak ważne jest przygotowanie 
Członków i Członkiń Rady do wypowiedzi publicznych. 
- Rada omówiła przyszłe działania konsultacyjne związane z Laboratorium Edukacji 
Kulturowej oraz badaniem ewaluacyjnym Modelu Integracji. Do tej pory tylko Majed Tinawi 
oraz Karel Dolinski uczestniczyli w przeprowadzanej ewaluacji MII. 
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- Khedi Alieva opowiedziała o swoim udziale podczas konferencji w Warszawie (17 września), 
na temat edukacji dzieci z doświadczeniem migracyjnym.  
- Rada chciałaby uzyskać więcej informacji na temat Centrum na rzecz Równego 
Traktowania.  
- Fundacja IRSE ogłasza nabór szkół do III edycji Szkoły Różnorodności. Rada ustaliła,  
że materiał promocyjny dotyczący tego wydarzenia, może zostać przesłany do szkół na 
terenie Gdańska, między innymi ze skrzynki mailowej Rady.  
 
Ad.4. Posiedzenie zakończył Karel Doliński. 
  
Na tym protokół zakończono. 
                                                                           
Protokół sporządził Karel Doliński. 


